
Aan het college van Burgemeester en Wethouders van Zwolle 

Betreft: vragen ex artikel 45 Betreffende gebiedsproces ontwikkeling grootschalige zon en wind in 
Genne-Holten-Haerst(erbroek)

Zwolle, 28 maart 2023

Geacht college, 

De gemeenten Zwolle en Zwartewaterland zijn samen gestart met een gebiedsproces voor het 
ontwikkelen van grootschalige zon en wind in Genne-Holten-Haerst(erbroek). Het college 
informeerde de raad in de Informatienota ‘Overzicht van de doorlopende en nieuwe projecten in het 
programma Energietransitie’ over de voorgenomen aanpak. 

Swollwacht ontvangt verschillende signalen van de omwonenden die het proces als onvoldoende 
duidelijk en verwarrend ervaren. Naar aanleiding van deze signalen en gesprekken stellen we de 
volgende vragen aan het college:

1. Welke scenario’s overweegt het college voor de gebiedsontwikkeling van het Genne-Holten-
Haerst(erbroek)? 

2. Overweegt het college ook scenario’s waarin geen ontwikkeling van grootschalig wind en zon 
plaatsvindt?

3. Zou het college kunnen instemmen met een scenario, ontwikkeld door de omwonenden, 
waarin geen grootschalige energietoepassingen in dat gebied worden ontwikkeld? 
Zo ja, communiceert het college duidelijk met de omwonenden dat geen grootschalige zon 
en wind ook een optie zijn?
Zo niet, waarom ziet het college dit niet als een mogelijke scenario?

4. Hoe kijkt het college naar het ontwikkeling van kleinschalige woon/zorgconcepten in dat 
gebied? Wordt door de ontwikkeling van een grootschalige wind de woningontwikkeling in 
dat gebied niet op slot gezet?

5. Eind 2022 is er een bijeenkomst georganiseerd in van der Valk. Een van de onderdelen van 
de avond was de presentatie over een opdracht voor een gebiedsvisie voor Staphorst, 
Dalfsen, Zwolle en Zwartewaterland. Dit initiatief zou uit de belangenverenigingen komen en 
zou een opdracht worden vanuit de provincie. Wat is de status van deze opdracht en wat is 
de (geschatte) planning voor de verlening en uitvoering van deze opdracht?

6. Wat is de status van de bestuurlijke opdracht in het kader van de samenwerking Zwolle-
Zwartewaterland? Wanneer verwacht de gemeente de gebiedsbegeleider aan te stellen?

7. Klopt het dat het aanstellen van de gebiedsbegeleider inmiddels een half jaar in beslag 
neemt en dat de inwoners één jaar krijgen voor het complexe proces om te komen met een 
gedragen gebiedsvisie? 
Zo ja, is de gemeente het met Swollwacht eens dat deze termijnen buitenproportioneel zijn? 
En dat de inwoners, zonodig, meer tijd verdienen om te komen met een gezamenlijke 
gebiedsvisie? 



Zo niet, wat zijn dat de termijnen (1) waarbinnen de gemeente de gebiedsbegeleider aanstelt 
(2) waarbinnen de omwonenden moeten komen met een gebiedsvisie?

Met vriendelijke groet,

Namens de fractie Swollwacht

Asia Golunska


